

Emeralds in Egypt

الزمرد في مصر

The value of emeralds has been known for centuries and even in ancient times.

قيمة الزمرد معروفة منذ قرون وحتى في العصور القديمة.

The Aztecs in Mexico and the Incas in Peru held them in high regard. However, the oldest emeralds were found in Egypt, near the Red Sea. Many Egyptian pharaohs took emeralds from the mines there. The mines were actually known as "Cleopatra's mines" because Cleopatra liked to wear the stones. She wore jewellery made from emeralds and decorated many ornaments with the jewel. Cleopatra presented noble visitors with carved emerald sculptures that looked like the Queen.

وضع شعب الأزتيك في المكسيك والأتكا في البيرو الزمرد في مقام رفيع . مع ذلك ، تم العثور على أقدم الزمرد في مصر ، بالقرب من البحر الأحمر. أخذ العديد من الفراعنة المصريين الزمرد من المناجم هناك. كانت المناجم تعرف في الواقع باسم "مناجم كليوباترا" لأن كليوباترا كانت تحب أن ترتدي هذه الحجاره. كانت ترتدي المجوهرات المصنوعة من الزمرد وزينت العديد من الحلي بهذه الجوهرة. قدمت كليوباترا تماثيل منحوتة من الزمرد للزوار النبلاء والتي تبدو مثل الملكة.

The ancient Egyptians believed that emeralds were not only beautiful but were also able to cure disease. Historians know that these emeralds were a lighter colour green than many emeralds found today, but they were highly valued in Ancient Egypt.

اعتقد المصريون القدماء أن الزمرد لم يكن جميلاً فحسب ، بل كان قادراً أيضاً على علاج المرض. يعرف المؤرخون أن هذا الزمرد كان ذو لون أخضر فاتح أكثر من العديد من الزمردات الموجودة اليوم ، لكنها كانت ذات قيمة عالية في مصر القديمة.

There were many emeralds in these mines . In later times , the Romans and the Turks took emeralds from these mines, so overall the “ Cleopatra’s mines “ were in use for over 1.500 years ! When these mines were found again in the early nineteenth century, there were no emeralds left . There are now no emeralds left in Egypt, but the Ancient Egyptian era represents the beginning of the jewel’s long history. Now , the majority of the world’s emeralds can be found in Colombia.

كان هناك الكثير من الزمرد في هذه المناجم. في أوقات لاحقة ، أخذ الرومان والأتراك الزمرد من هذه المناجم، وبشكل عام كانت "مناجم كليوباترا" مستخدمة منذ أكثر من 1500 عام! عندما تم العثور على هذه المناجم مرة أخرى في أوائل القرن التاسع عشر ، لم يكن هناك زمرد. لا يوجد الآن زمرد في مصر ، لكن العصر المصري القديم يمثل بداية تاريخ الجواهر الطويل. الآن ، يمكن العثور على غالبية الزمرد في العالم في كولومبيا.

1- Which two civilizations in Ancient America valued emeralds ?

.....

2- Where were the oldest emeralds found ?

.....

3- Which Ancient Egyptian queen loved emeralds ?

.....

4- Why were the mines in Egypt called “ Cleopatra’s mines “ ?

.....

5- How did Cleopatra use emeralds ?

.....
.....

6- What did Cleopatra use to give the noble visitors ?

.....

7- Why did the Ancient Egyptians value emeralds ?

.....

8- What colour were the emeralds found in Egypt ?

.....

9- Who took the emeralds from the Egyptian mines in later times ?

.....

10- How long were emeralds mined for in Egypt ?

.....

11- Which country has the majority of emeralds now ?

.....

12- What do these pronouns refer to ?

- Them (4) =
- There (7) =
- She (9) =
- They (19) =